



BNYN

COMPANY

PROFILE



من نحن

تُعد BNYN واحدة من الشركات الطموحة في قطاع المقاولات بالمملكة العربية السعودية، حيث تقدم حلولاً متكاملة تلبي احتياجات المشاريع بمختلف أحجامها. نعتمد على الخبرات الفنية والإدارية لتحقيق أعلى مستويات الجودة والكفاءة. نعمل وفق معايير احترافية تضمن تنفيذ الأعمال بدقة وفي الوقت المحدد. نسعى إلى بناء شراكات طويلة الأمد مع عملائنا من خلال الثقة والالتزام. ويشكل رضا العميل أساس نجاحنا واستمرارنا في النمو والتطور.

WHO WE ARE

BNYN is one of the ambitious contracting companies in the Kingdom of Saudi Arabia, delivering integrated solutions for projects of various scales. We rely on technical and managerial expertise to achieve the highest levels of quality and efficiency. Our operations follow professional standards that ensure accurate and timely execution. We strive to build long-term partnerships based on trust and commitment. Client satisfaction remains the foundation of our growth and success.



OUR VISION

Our vision is for BNYN to become one of the leading contracting and infrastructure companies in Saudi Arabia. We aim to contribute to national development goals aligned with Saudi Vision 2030. We focus on delivering innovative and sustainable solutions for future needs. Continuous development remains a key part of our strategy. We aspire to be the first choice for clients seeking quality and professionalism.

رؤيتنا

تتمثل رؤيتنا في أن تكون BNYN من الشركات الرائدة في قطاع المقاولات والبنية التحتية بالمملكة. نسعى للمساهمة في تحقيق مستهدفات التنمية والتطوير العمراني وفق رؤية المملكة 2030. نركز على تقديم حلول مبتكرة ومستدامة تلبي احتياجات المستقبل. نعمل على تطوير قدراتنا بشكل مستمر لمواكبة متطلبات السوق المتغيرة. ونسعى لأن نكون الخيار الأول للعملاء الباحثين عن الجودة والاحترافية.





رسالتنا

تتمثل رسالتنا في تقديم خدمات مقاولات متكاملة تحقق أعلى قيمة لعملائنا. نلتزم بتطبيق أفضل الممارسات الهندسية والإدارية في جميع أعمالنا. نعمل على تنفيذ المشاريع بكفاءة وجودة تتجاوز التوقعات. نسعى إلى بناء بيئة عمل قائمة على التعاون والابتكار والتميز. كما نحرص على تحقيق التنمية المستدامة من خلال مشاريعنا وخدماتنا.

OUR MISSION

Our mission is to deliver integrated contracting services that create maximum value for our clients. We are committed to applying the best engineering and management practices in every project. We execute works efficiently while exceeding expectations in quality. We foster a culture of collaboration, innovation, and excellence. Sustainability remains a key objective in all our operations.





قيمنا

ترتكز أعمال BNYN على مجموعة من القيم التي تعكس هويتنا المهنية. يأتي الالتزام والجودة في مقدمة أولوياتنا عند تنفيذ المشاريع. نؤمن بأهمية الشفافية والمصداقية في جميع تعاملاتنا. كما نحرص على احترام الوقت وتحقيق أعلى مستويات السلامة. وتدفعنا روح التطوير المستمر نحو تحقيق نتائج استثنائية لعملائنا.

OUR VALUES

BNYN operates based on core values that define our professional identity. Commitment and quality are at the heart of every project we undertake. We believe in transparency and integrity in all business relationships. Respect for time and safety remains a fundamental priority. Continuous improvement drives us toward delivering exceptional results.



EXCELLENCE IN EXECUTION

We possess the capability to manage and execute projects efficiently across multiple sectors. Our qualified teams ensure superior execution quality. Strict control measures are applied throughout all project phases. Attention to detail allows us to achieve outstanding results. This approach enables us to deliver projects according to the highest professional standards.

التميز في التنفيذ

نمتلك القدرة على إدارة وتنفيذ المشاريع بكفاءة عالية في مختلف القطاعات. نعتمد على فرق عمل مؤهلة وخبرات متخصصة لضمان جودة التنفيذ. نطبق إجراءات رقابية دقيقة في جميع مراحل العمل. نهتم بأدق التفاصيل لضمان تحقيق أفضل النتائج. ويمنحنا ذلك القدرة على إنجاز المشاريع وفق أعلى المعايير المهنية.



خدماتنا

OUR SERVICES

أعمال البنية التحتية
Infrastructure Works

الأعمال الإنشائية
المتكاملة
Integrated Construction
Works

الأعمال الميكانيكية
Mechanical Works

توريد القوى العاملة
Manpower Supply

شبكات المياه والصرف
Water & Drainage
Networks

أعمال الطرق والتسويات
Roadworks & Leveling
Works

إدارة وتنفيذ المشاريع
Project Management
& Execution

الصيانة والتشغيل
Maintenance & Operation

أعمال البنية التحتية

تقدم BNYN حلولاً متكاملة لمشاريع البنية التحتية بمختلف أنواعها. تشمل خدماتنا تنفيذ الشبكات والمرافق الأساسية وفق أعلى المواصفات. نحرص على استخدام أحدث المعدات والتقنيات في التنفيذ. كما نلتزم بتحقيق أعلى مستويات الجودة والسلامة. وتساهم مشاريعنا في دعم التنمية العمرانية المستدامة.

INFRASTRUCTURE WORKS

BNYN delivers comprehensive infrastructure solutions for a wide range of projects. Our services include the execution of essential networks and utilities. We utilize advanced equipment and modern technologies throughout execution. Quality and safety remain top priorities in every project. Our work contributes to sustainable urban development.



الأعمال الإنشائية المتكاملة

نوفر خدمات إنشائية متكاملة تشمل مختلف مراحل البناء والتشييد. نعتمد على كوادر فنية وهندسية ذات خبرة واسعة في المجال. نلتزم بتنفيذ الأعمال وفق أعلى المعايير الهندسية المعتمدة. نركز على الجودة والكفاءة في جميع مراحل المشروع. ونهدف إلى تسليم مشاريع تحقق تطلعات عملائنا بالكامل.

INTEGRATED CONSTRUCTION WORKS

We provide comprehensive construction services covering all stages of building projects. Our experienced engineering and technical teams ensure successful delivery. Every project follows approved engineering standards. Quality and efficiency are maintained throughout execution. We aim to deliver projects that fully meet client expectations.



MECHANICAL WORKS

BNYN provides specialized mechanical services for modern projects. Our scope includes installation and operation of various mechanical systems and equipment. We rely on efficient engineering solutions that ensure performance and sustainability. Compliance with technical standards is always maintained. We strive to achieve maximum operational efficiency.

الأعمال الميكانيكية

تقدم BNYN خدمات ميكانيكية متخصصة تلبي احتياجات المشاريع الحديثة. تشمل أعمالنا تركيب وتشغيل الأنظمة والمعدات الميكانيكية المختلفة. نعتمد على حلول هندسية فعالة تضمن الأداء والاستدامة. نحرص على الالتزام بالمواصفات الفنية المعتمدة. كما نعمل على تحقيق أعلى مستويات الكفاءة التشغيلية.



توريد القوى العاملة

نوفر كوادر بشرية مؤهلة لتلبية احتياجات المشاريع في مختلف التخصصات. يتم اختيار القوى العاملة وفق معايير دقيقة تضمن الكفاءة والاحترافية. نساعد عملائنا على تعزيز إنتاجيتهم وتحقيق أهدافهم التشغيلية. نلتزم بسرعة الاستجابة لمتطلبات المشاريع المتغيرة. وتوفر خدماتنا حلولاً مرنة تدعم نجاح الأعمال.

MANPOWER SUPPLY

We supply qualified manpower to support projects across various sectors and disciplines. Our workforce is carefully selected to ensure competence and professionalism. We help clients enhance productivity and operational performance. Rapid response to project requirements is a key strength. Our flexible solutions support business success.





شبكات المياه والصرف

نفذ مشاريع شبكات المياه والصرف الصحي وفق أفضل الممارسات الهندسية. نلتزم بتوفير حلول فعالة تضمن استدامة وكفاءة الشبكات. نعتمد على أحدث التقنيات والمعدات المتخصصة في التنفيذ. نراعي متطلبات السلامة والجودة في جميع مراحل العمل. ونسعى لتقديم مشاريع تحقق أعلى مستويات الاعتمادية.

WATER & DRAINAGE NETWORKS

We execute water supply and drainage network projects according to the best engineering practices. Our solutions are designed to ensure efficiency and sustainability. Advanced technologies and specialized equipment are utilized throughout execution. Safety and quality standards are strictly maintained. We aim to deliver highly reliable infrastructure projects.



ROADWORKS & LEVELING WORKS

BNYN provides road construction and leveling services with exceptional quality standards. We have the expertise to manage projects within planned schedules. Advanced equipment ensures precision and efficiency during execution. All works comply with approved technical specifications. Our projects support infrastructure growth and development.

أعمال الطرق والتسويات

تقدم BNYN خدمات تنفيذ الطرق وأعمال التسوية بمستويات عالية من الجودة. نمتلك الخبرة اللازمة لإدارة المشاريع وفق الجداول الزمنية المحددة. نستخدم معدات متطورة لضمان الدقة والكفاءة في التنفيذ. نلتزم بالمعايير الفنية المعتمدة في جميع الأعمال. ونسعى لتطوير بنية تحتية تدعم حركة التنمية والنمو.





إدارة وتنفيذ المشاريع

نقدم خدمات احترافية لإدارة وتنفيذ المشاريع بكفاءة عالية. نتابع جميع مراحل المشروع لضمان تحقيق الأهداف المطلوبة. نركز على إدارة الوقت والتكلفة والجودة بشكل متوازن. نعتمد على منهجيات حديثة تعزز نجاح المشاريع. ويساعدنا ذلك على تحقيق أفضل النتائج لعملائنا.

PROJECT MANAGEMENT & EXECUTION

We provide professional project management and execution services with high efficiency. Every project phase is closely monitored to ensure objectives are achieved. We balance time, cost, and quality management effectively. Modern methodologies enhance project success and performance. This approach allows us to deliver outstanding results.





الصيانة والتشغيل

توفر BNYN خدمات الصيانة والتشغيل لضمان استمرارية أداء المشاريع. نعمل على رفع كفاءة الأصول وتقليل الأعطال التشغيلية. نقدم برامج صيانة وقائية وتصحيحية وفق أفضل المعايير. نحرص على الاستجابة السريعة لمتطلبات العملاء المختلفة. وتسهم خدماتنا في تعزيز استدامة وكفاءة المنشآت.

MAINTENANCE & OPERATION

BNYN provides maintenance and operation services to ensure continuous project performance. We help improve asset efficiency and reduce operational downtime. Preventive and corrective maintenance programs are delivered according to best practices. Fast response to client requirements is always maintained. Our services enhance facility sustainability and operational efficiency.



شبكات المياه والصرف

ننفذ مشاريع شبكات المياه والصرف الصحي وفق أفضل الممارسات الهندسية. نلتزم بتوفير حلول فعالة تضمن استدامة وكفاءة الشبكات. نعتمد على أحدث التقنيات والمعدات المتخصصة في التنفيذ. نراعي متطلبات السلامة والجودة في جميع مراحل العمل. ونسعى لتقديم مشاريع تحقق أعلى مستويات الاعتمادية.

WATER & DRAINAGE NETWORKS

We execute water supply and drainage network projects according to the best engineering practices. Our solutions are designed to ensure efficiency and sustainability. Advanced technologies and specialized equipment are utilized throughout execution. Safety and quality standards are strictly maintained. We aim to deliver highly reliable infrastructure projects.



WHY BNYN

Because we combine expertise, efficiency, and commitment in every project we undertake. We maintain a clear vision focused on creating value for clients. Quality and safety standards remain central to our operations. Flexible solutions are tailored to diverse project requirements. We aim to build long-term partnerships based on trust and mutual success.

لماذا BNYN

لأننا نجمع بين الخبرة والكفاءة والالتزام في جميع أعمالنا. نمتلك رؤية واضحة تركز على تحقيق قيمة حقيقية للعملاء. نلتزم بأعلى معايير الجودة والسلامة في التنفيذ. نقدم حلولاً مرنة تلبي متطلبات المشاريع المختلفة. ونسعى دائماً إلى بناء علاقات طويلة الأمد قائمة على الثقة والنجاح المشترك.





مستقبل نبنيه معاً

في BNYN نؤمن بأن النجاح يبدأ من التخطيط السليم والتنفيذ المتقن. نسعى إلى المساهمة في تطوير المشاريع التي تصنع مستقبلاً أفضل. نعمل بروح الشراكة لتحقيق أهداف عملائنا بكفاءة واحترافية. نلتزم بالابتكار والجودة في كل خطوة من خطوات العمل. ومعاً نبني مشاريع تترك أثراً مستداماً للأجيال القادمة.

BUILDING THE FUTURE TOGETHER

At BNYN, we believe success starts with proper planning and professional execution. We strive to contribute to projects that shape a better future. Our partnership-driven approach helps clients achieve their goals efficiently. Innovation and quality guide every step of our work. Together, we build projects that create a lasting impact for future generations.





المشاريع الحالية



COMMERCIAL / RESIDENTIAL BUILDING

LOCATION: AL KAAKIYAH DISTRICT
TOTAL BUILT-UP AREA: 1250 M²
TOTAL CONTRACT VALUE: 2,156,250 SAR

مبنى تجاري/سكني

الموقع : حي الكعكية
إجمالي المسطحات : ١٢٥٠م^٢
إجمالي قيمة العقد : ٢,١٥٦,٢٥٠

CATERING KITCHEN CONSTRUCTION

LOCATION: AL KAAKIYAH DISTRICT
TOTAL BUILT-UP AREA: 1865 M²
TOTAL CONTRACT VALUE: 2,573,700 SAR

إنشاء مطبخ إعاشة

الموقع : حي السبهاني
إجمالي المسطحات : ١٨٦٥م^٢
إجمالي قيمة العقد : ٢,٥٧٣,٧٠٠

thank
you



7008807179



+966 54 449 3414



INFO@BNYN.COM.SA



رقم المبنى : 7870 شارع ابراهيم الخليل
الرقم الفرعي : 4506 حي الشوقية



الرمزي البريدي : 24351 مكة المكرمة



المشاريع السابقة

RESIDENTIAL HOTEL BUILDING CONSTRUCTION

LOCATION: AL KAAKIYAH DISTRICT
TOTAL BUILT-UP AREA: 11,000 M²
TOTAL CONTRACT VALUE: 15,180,000 SAR

إنشاء مبنى فندقى سكنى

الموقع : حي الكعكية
إجمالي المسطحات : ١١,٠٠٠ م^٢
إجمالي قيمة العقد : ١٥,١٨٠,٠٠٠

